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Vaccinatie Vooravond

We krijgen steeds meer vaccins dus vaccineren gaat eindelijk sneller. We krijgen meer

geleverd en prikken meer. Komend kwartaal verwachten we ruim 18 miljoen vaccins. In

maart circa zetten we 1,25 min prikken. In april circa 2,8 mln prikken. Priktempo is in april
dus ongeveer verdubbeld. Komende week komen ruim miljoen (1,2-1,4) vaccins binnen

(zit ook 600.000 Astra bij). Eerst controle, dan worden ze uitgereden. Dus we kunnen

tempo houden, mits geleverd.
Komende week vallen er bij miljoen mensen met medische indicatie van 18-60 jaar

uitnodiging op de mat (via huisarts, duurt even, ook aanpassen portal etc). Gebeurt in

groepen van 150/175.000 om de GGD’en en het portal niet te overbelasten. Men kan snel

terecht in de nu al 100 GGD-teststraten (in mei 140). Intussen zijn de geboortejaren 1961

en 1962 al wel uitgenodigd omdat er de komende dagen nog 80.000 slots openstaan geen

tempo te verliezen.

Vorige week gesprek gehad met de Vergeet Me Nietjes. Indrukwekkend. Toen ook besloten

dat zij voor mogen op de groep gezonde 50-59-jarigen.
Streven blijft: 2° helft mei 1° prik voor 60plussers en mensen met hoge medische indicatie

en begin juli iedereen boven de 18 jaar die wil: 1° prik.

Leveringen_

stand 26/4:

Dec 1Q2021 2Q202 3Q2021  4Q2021 1Q2022 Totaal

2020 1
|

Bjontech/
0,165 2,6 9,85 8,4 26 23,6

pfizer | |

Moderna 0 0,4 1,4 5 7.4 -

14,2

AstraZeneca 0 12 4,3 6,2
|

=~ -

11,7

CureVac 0 0 0 4 4 2,7 10,7

Janssen 0 0 3 | 6 2,3 -

11,3
|

Sanofi* 0 0 0 0 5,85 5,85 11,7

Totaal 0,165 42 18,55 29,6 22,15 8,55 83,2

Weekcijfers:

GGD 3.429.039

Huisartsen 1.003.939

Overig (inst + ziekenhuizen) 927.824

Totaal aantal prikken 5.360.802

Sinds vorige dag 94.942

Weektotaal tot nu toe NTB

Totaal prikken per 100 personen 31,35



Q&A

Astra algemeen

e Astra is een prima en veilig vaccin voor boven de 60 jaar, zeggen

Gezondheidsraad en EMA. Néém dat vaccin als u/je uitnodiging

krijgt. De risico’s op gezondheidsschade door corona zijn heel veel

groter dan de zeer zeldzame maar ernstige bijwerkingen
Voor onder de 60 jaar zijn er alternatieve vaccins.

We hebben maandag de Gezondheidsraad op basis van rapport EMA

van vorige week om nader advies gevraagd om evt ook onder de 60

jaar Astra in te kunnen zetten. Ook hebben we advies gevraagd op

de lange interval die er nu is tussen de 1° en 2° prik.
e Eris nog altijd schaarste voor alle vaccins, ook Astra. We denken al

na over wat we met Astra doen als we tzt over hebben, we

ontwikkelen scenario’s, kijken vooruit. Als dat af is hoort u meteen!

Chaos rond Astra: huisartsen houden vaccins over

Astra is prima vaccin voor 60plussers en mogelijk zelfs 50plussers.
Lareb meldde bijwerkingen begin april, logisch dat je dan pauzeert
en onderzoekt tbv vaccinatiebereidheid lange termijn. Veiligheid

voorop.

 Overhouden nooit goed idee want nog schaarste. Bel rond, app rond

op zoek 60plussers of bel RIVM makelaar.

(Desgevraagd)
. RIVM/EEEZM doelde in interview vooral de kwantiteit, er

komt veel Astra aan en de bovenarmen boven de 60 zijn op goed moment

op. Hij bedoelde niet de kwaliteit: die is prima.
. En vaccineren heel belangrijk in deze pandemie, weg naar de

vrijheid. Elk berichtje dat ik krijg vind ik mooi. Elke prik is er 1, prikkend
uit de pandemie.
* (NB RIVM heeft dag van publicatie in AD al excuus aangeboden
voor verwarring over uitspraken over Astra)

Waarom opnieuw advies Gezondheidsraad over Astra en niet over

Janssen?

eo Het laatste advies van EMA geeft aanleiding tot het opnieuw vragen

van advies over inzet Astra. Uit de cijfers blijkt dat risico’s 50-60

jaar en 60 en ouder op elkaar lijken.

e Voor Janssen is de incidentie van de bijwerking, het voorkomen heel

laag, 15 maal op 8 miljoen prikken. Ik ben blij dat na de eerdere

uitspraken van het EMA, nu ook uit nadere analyses van de FDA en

de CDC, blijkt dat dit kleine aantal meldingen geen aanleiding geeft
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tot het beperken van de inzet van dit vaccin. Daarom geen

aanvullend advies gevraagd aan de Gezondheidsraad over de inzet

van het Janssen-vaccin.

Correctie vaccinatiecijfers
e Op 13 april heeft het RIVM een nieuwe rekenmethode toegepast

voor de schatting van de vaccinatiecijfers. Daar is een

programmeerfout, een soort grammaticafout, in geslopen. Daardoor

zijn op 13 april 220.000 vaccinaties teveel gerapporteerd bij de

huisartsen en instellingen.

e De correctie hiervoor is op 29 april doorgevoerd op het

coronadashboard; de teller staat nu op 5.265.860 vaccinaties (tot
en met 28 april)

eo De programmering en de rekenmethode is na herstel van de fout

ook gecontroleerd en gevalideerd door een externe partij.

+e Heel vervelend dat er een fout was gemaakt, maar goed dat het nu

hersteld is en dat het RIVM daar ook open over is.

Registratie vaccinatiecijfers
+ Bijna 70% van de vaccinaties wordt ook direct in het

cijfersysteem, CIMS, geregistreerd. Dat is fijn, want dan

weten we zeker hoeveel prikken er zijn gezet. En we kunnen

bijvoorbeeld mensen opsporen, als er iets aan de hand blijkt
te zijn met de vaccinaties.

« Bij huisartsen en instellingen lopen de registraties vaak wat

achter. Daarom moeten we de prikken die zij zetten,
schatten.

« Het is heel belangrijk dat ook zij sneller hun prikken gaan

registeren. Bij vaccineren hoort nu eenmaal ook registeren.

e Het RIVM en het ministerie van VWS zijn met een oplossing
hiervoor bezig. Het RIVM heeft een belteam ingericht om

contact op te nemen met zoveel mogelijk instellingen met het

dringende verzoek de ontbrekende data aan te leveren.

e Ik ben zelf ook in overleg met een aantal koepels, om samen

te kijken wat we kunnen doen om dit proces te versnellen.

(Maar een huisarts in Volkskrant herkent dit niet?

e Dat kan altijd dat groep huisartsen snel invullen, dat is natuurlijk
ook zo. Tegelijk missen we gegevens)
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Lagere prognose

De prognose voor het aantal prikken dat we verwachten te zetten is

voor deze week 649.762.

Het klopt dat we voor deze week een lagere prognose hebben dan

vorige weken.

Dat heeft ermee te maken dat we in de week van 29 maart in één

keer ontzettend veel vaccins hebben gekregen. We kregen vooral

een uitzonderlijk grote lading AstraZeneca binnen.

Dat kun je dan in de twee, drie weken daarna gaan prikken. Dat

leidde tot hogere weekprognoses en ook hogere aantallen gezette

prikken per dag en week.

Maar dat effect is inmiddels uitgewerkt; de voorraad is bijna op.

Daarom is nu de prognose weer wat lager. Maar dat komt dus door

die ene uitzonderlijk hoge levering eind maart.

Deze week krijgen we weer heel veel vaccins binnen: ruim 1,4

miljoen, verwachten we. Die vaccins gaan we de komende weken

uitrijden naar ziekenhuizen, huisartsen en de GGD’s. Dus de

komende weken verwacht ik dat het aantal prikken dat we wekelijks
zetten weer verder gaat oplopen.

40.000 mensen uit 1963 hebben per ongeluk brief met

uitnodiging voor vaccinatie gekregen. Chaos?

Foutje, kan gebeuren, mensenwerk. Deze 40.000 mogen afspraak maken

telefonisch of via portal en moeten de brief meenemen naar prikafspraak.


